

EG-KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

entsprechend Anhang VII der Richtlinie 93/42/EWG über Medizinprodukte
sowie Anhang VI der Richtlinie 2011/65/EU (RoHS 2)

EC DECLARATION OF CONFORMITY

according to annex VII of the Council Directive 93/42/EEC concerning medical devices
and annex VI of the directive 2011/65/EU (RoHS 2)

Wir: HASOMED GmbH Paul – Ecke – Straße 1 39114 Magdeburg	We: HASOMED GmbH Paul – Ecke – Straße 1 39114 Magdeburg Germany
erklären in alleiniger Verantwortung, dass das Produkt/die Produkte: RehaCom Software zur Therapie kognitiver Störungen in Verbindung mit Patienten- Bedienpult (RehaCom Panel) der Klasse I (Regel 12 nach MDD 93/42/EWG, Anh. IX)	declare under our sole responsibility that the product/s: RehaCom Software for cognitive therapy in combination with patients keyboard (RehaCom Panel) of class I (rule 12 of MDD 93/42/EEC, annex IX)
den einschlägigen Bestimmungen der Richtlinie 93/42/EWG über Medizinprodukte und der Richtlinie 2011/65/EU zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten entsprechen.	meet the provisions of the Council Directive 93/42/EEC concerning medical devices and the Directive 2011/65/EU on the restriction of hazardous substances in electrical and electronic equipment which apply to them.
Diese Konformitätserklärung ist gültig bis zur Ausstellung einer revidierten Konformitätserklärung nach Änderung des Produkts.	This declaration of conformity is valid until a revised declaration of conformity after product changes is issued.
	

Magdeburg, den 2015-10-06



 Dr. Peter Weber
 Geschäftsführer / Managing Director